



Sales and Service Agreement Copy Requisition Form 申請銷售及服務合約文件副本表格

To 致: Customer Services Department 客戶服務部

Date 日期: _____

Fax No. 傳真號碼: 2123 1684

Address 地址: Hutchison Telecommunications (Hong Kong) Limited 和記電訊(香港)有限公司

P.O. Box No. 999, Tsuen Wan Post Office, New Territories, Hong Kong 香港新界荃灣郵政信箱 999 號

Registered Name 登記姓名 : _____

H.K.I.D. Card / B.R. No. 香港身份證 / 商業登記證號碼 : _____

Mobile / Account No. 手機 / 客戶號碼 : 1. _____ 2. _____ 3. _____

Contact Telephone Number 聯絡電話號碼 (Registered Customer / 只限登記本人): _____

Type of Document Copy Requested 所需之文件副本類別:

- | | Date 日期 | Date 日期 | Date 日期 |
|---|----------|----------|----------|
| <input type="checkbox"/> Sales & Services Agreement
銷售及服務合約文件 | 1. _____ | 2. _____ | 3. _____ |
| <input type="checkbox"/> Special Offer Contract/Additional Terms
of Sales & Service Agreement
特別優惠合約/銷售及服務合約之附加條款 | 1. _____ | 2. _____ | 3. _____ |
| <input type="checkbox"/> Transfer of Mobile Phone Account
手機戶口轉移同意書 | 1. _____ | 2. _____ | 3. _____ |

Charge 收費

Hutchison Telecommunications (HK) Ltd. will charge a handling fee of **HK\$150** for each document requested. Please select the below payment methods:

和記電訊(香港)有限公司將就每份文件收取港幣 150 元之手續費，請選擇下列付款方法：

Cheque By Post 郵寄支票

Please do not post cash, cash cheque or post-dated cheque. Make a crossed cheque payable to "Hutchison Telecommunications (HK) Ltd." and write down your mobile / account number on the back of the cheque. Please send the cheque along with this form to P.O. Box No. 999, Tsuen Wan Post Office, New Territories, Hong Kong. We may reject your application unless and until the handling fee of the request has been paid.

請勿郵寄現金、現金支票或期票。如以支票付款，抬頭請祈付 "和記電訊(香港)有限公司" 及加上劃線並連同此表格寄往香港新界荃灣郵政信箱 999 號，請於支票背面填寫閣下的流動電話/賬戶號碼。除非 閣下已繳付有關索取文件副本的手續費，否則本公司或會拒絕閣下的有關申請。

On Account 入賬

The fee will be billed to customer account and collected in the next invoice (for existing subscribers only).

有關之費用將記入客戶之賬戶並於下期賬單收取(只限現有客戶)。

Collection Method 領件辦法: By registered mail to the billing address¹ 以掛號形式寄往客戶通訊地址¹

Customer's Signature² 客戶簽署²

(Company chop, if applicable) (公司圖章，如適用)

Notes 備註:

- 1 If your billing address has been changed, please contact our Customer Services Hotline 1033
如閣下的通訊地址已經更改，敬請致電本公司的客戶服務熱線 1033 與我們聯絡
- 2 Customer signature on this form must be same as that on the Sales and Services Agreement (if applicable).
此表格上之客戶簽名必須與服務合約相同(如適用)。
3. All personal data provided on this form will only be used for the purpose of this application.
以上提供之個人資料只用作是項申請。